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HYTE-työryhmän kokous to 19.9.2024 klo 13, Valtuustosali tai Teams -etäyhteydellä 

 
Läsnä 
 

HYVINVOINTITYÖRYHMÄ  Läsnä Pois 

Annukka Suotula (kh pj) x  

Minna Matinlauri (sihy ltk. pj)  x 

Maria Paaso (kunnanvaltuutettu  x 

Senja Erkkilä (kunnanvaltuutettu)  x 

Pasi Kauppi (kunnanvaltuutettu) x  

* Hallinto- ja kehittämisosasto *   

Teija Eskola   x 
Työllisyyspalvelut/ Anne Tiirikainen 
(esittelijä) x  

Janna Kumpula  x 

Mikko Lehtinen x  

* Sivistysosasto *   

Eevamaija Kukkala x  

Katariina Lähtevänoja x  

Merja Perätalo x  

Riitta Kangasniemi x  

Anna Ylilauri-Korkala, koulun edustaja x  

* Tekninen osasto *   

Hannu Komu  x 

Anna Sormunen  x 

*  POHDE *   

Sirpa Hyyrönmäki  x 

SIDOSRYHMÄT   

Teemu Isokääntä / Tyrnävän seurakunta x  

Jade Kauppi / Nuva  x 
Kaarina Huurre / Vanhus- ja 
vammaisneuvoston edustaja x  

Päivi Suvanne / 4H x  

Sanna Suhonen / MLL  x 

Elina Kirstinä / Tyrnävän Palloseura x  

Sakari Kumpula / Tyrnävän yrittäjät  x 

vieraana Kaarina Lehtola x  

Vesa Anttila x  
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1. Kokouksen avaaminen 

Päätösesitys: Todetaan kokouksen läsnäolijat ja avataan kokous. 

Päätös: Puheenjohtaja totesi kokouksen läsnäolijat ja avasi kokouksen klo 13.00 

 

2. Kyselyt 

Tyrnävän kunta osallistuu Pohteen Minun arkeni ja elämäni -tiedonkeruuseen 

sekä ZekkiPro-kyselyyn. Palvelusihteeri Kaarina Lehtola kertoo ZekkiPro-

kyselystä, työllisyys- ja hyvinvointikoordinaattori Anne Tiirikainen kertoo Minun 

arkeni ja elämäni kyselystä.  

Päätösesitys: Merkitään tiedoksi. 

Päätös: Merkittiin tiedoksi LIITE 1. Paperiseen kyselylomakkeeseen voisi vastata 

kirjastossa, kunnantalolla sekä eläkeliiton ja seurakunnan kerhoissa. Linkki/QR-

koodi sähköiseen kyselyyn ehtii lokakuun kuntatiedotteeseen. Lisäksi merkittiin 

tiedoksi LIITE 2. ZekkiPro-kysely on auki 23.9.-31.10.2024. Kysely on tarkoitettu 

7-17-vuotiaille lapsille ja nuorille. Kyselyyn vastataan kouluissa. Zekki kysyy, 

antaa yhteenvedon ja suosittelee sopivaa tukea nuorelle vastaajalle. Merkittiin 

tiedoksi, että kyselyt ovat tärkeitä, mutta tuloksien tulisi johtaa toimenpiteisiin, 

jotka tulee ottaa huomioon myös talousarviosuunnittelussa.  

3. Pohteen kuulumiset 

Alueellinen osallisuus-, yhdyspinta- ja hyvinvointikoordinaattori Sirpa 

Hyyrönmäki kertoo ajankohtaiset kuulumiset Pohteelta.  

Päätösesitys: Merkitään tiedoksi. Koska Sirpa Hyyrönmäki ei päässyt kokoukseen, 

kokouksen esittelijä Anne Tiirikainen kertoi Pohteen kuulumiset. 

Päätös: Merkittiin tiedoksi. Pohteen kuulumiset on koottu liitteeseen 1.  

4. Koulunuorisotyö -hankkeen ja nuorisotilojen kuulumiset  

Vastaava nuoriso-ohjaaja Katariina Lähtevänoja kertoo elokuussa 

käynnistyneestä koulunuorisotyö -hankkeesta sekä nuorisotilojen ajankohtaisista 

asioista.  

Päätösesitys: Merkitään tiedoksi. 

Päätös: Merkittiin tiedoksi Kohtaamisia koulupäiviin - nuorisotyötä 

nivelvaiheeseen -hanke. Hankkeen tavoitteena on juurruttaa nuorisotyö myös 

alakouluille. Hankkeessa on tehty hyvää yhteistyötä etenkin 

liikuntakoordinaattorin ja tukioppilaiden kanssa liikuntavälituntien ja 

toiminnallisten tuokioiden (esimerkiksi kaveritaidot) kautta. Lisäksi erittäin 

positiivisena näyttäytyy nuoritilojen kävijämäärien nousu. Uusia nuoria on tullut 

mukaan joka kerta. Tavoitteena on saada tulevaisuudessa myös pienten 

nuorisotilatoiminta Koivulaan.  

5. Koko kunnan vanhempainilta 7.11.2024 

Kh pj. Annukka Suotula kertoo koko kunnan vanhempainillasta 

Päätösesitys: Merkitään tiedoksi. 

Päätös: Merkitään tiedoksi koko kunnan hyvinvointi-ilta 7.11, jossa ohjelmassa 

mm. muutosvalmentaja Peter Sapianon luento, paneelikeskustelu ja harrastetori.  

6. 4H:n kerhotoiminta 

Tyrnävän 4H:n toiminnanjohtaja Päivi Suvanne kertoo 4H:n kerhotoiminnasta.  

Päätösesitys: Merkitään tiedoksi kerhotoiminta.  

Päätös: Merkittiin tiedoksi erinomaisesti alkuun lähtenyt ip-kerhotoiminta 

Temmeksellä sekä muut kurssit ja kerhot, joiden tarjonta on todella 

monipuolinen.  

7. Liikuntapalvelujen ajankohtaiset asiat 

Liikuntakoordinaattori Merja Perätalo kertoo liikuntasuunnitelmasta ja 

hyvinvointiviikosta 28.10 – 1.11.2024. Lisäksi kuullaan HYTE-työryhmän kanta 
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seuraparlamentin mahdollisesta perustamisesta. 

Päätösesitys: Merkitään liikuntapalvelujen ajankohtaiset asiat ja HYTE-

työryhmän kanta seuraparlamentin perustamisesta tiedoksi.  

Päätös: Merkittiin tiedoksi (LIITE 3). Kannatetaan seuraparlamentin 

perustamista. Lisäksi todettiin liikuntasuunnitelman tekeminen ajankohtaiseksi 

ja tärkeäksi asiaksi. 

8. Talousarviovalmistelu 

Anne Tiirikainen kertoo talousarviovalmistelusta HYTE-työssä 

Päätösesitys: Merkitään tiedoksi laajan hyvinvointisuunnitelman huomioiminen 

talousarviovalmistelussa.  

Päätös: Merkittiin tiedoksi hyvinvointisuunnitelman painopisteiden ja 

toimenpiteiden huomioiden talousarviovalmistelussa. Lisäksi keskusteltiin 

ikäihmisten huolesta liittyen palveluliikenteen tulevaisuuteen ja siitä, miten 

säästöt ovat näkyneen esimerkiksi koulujen käytännön työssä (TAVOITA-malli, 

valinnaiset aineet ja vierailut jatko-opintopaikkoihin). Isossa kuvassa tavoitteena 

on saada parhaat ratkaisut niillä pelimerkeillä, mitä käytettävissä on.  

9. Muut asiat 

- Perhelukemisen mallissa on kehitetty Family reading -menetelmä ja luepa.fi -

sivusto. LIITE 4.  

- Pyritään ohjaamaan ensi kesänä kesätyösetelinuoria töihin yhdistyksiin. 

- Kunta nostaa pyydettäessä esille esimerkiksi 4H-yrittäjien ja muiden 

toimijoiden kursseja kuten nyt Murrossa alkava tanssikurssi.   

10. Kokouksen päättäminen  

Päätösesitys: Puheenjohtaja päättää kokouksen. 

Päätös: Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 15.05.  

 

 


